
 

   
 

Agenderingsverzoek C- naar B agenda  

Verplaatsen van ingekomen stuk ter kennisname (C-agenda) naar de bespreekagenda (B-agenda) 
van de vergadering van de Statencommissie. Het verzoek wordt ingediend bij de 
commissieadviseur. 
 

Naam fractie/ indiener: Partij voor de Dieren 

Naam commissie en datum: 8 september 2025 

• Verzoekt de brief op de C-agenda onder nr. 12.b. 

van: Voedselpark Amsterdam 

onderwerp: Update Lutkemeerpolder en Voedselpark Amsterdam 

ter bespreking te verplaatsen naar de B-agenda1 

 

Aanleiding 

In de gemeenteraad van Amsterdam heeft de fractie van GroenLinks/PvdA, gesteund door de fracties 
van D66, Partij voor de Dieren, CDA, SP, Volt, Forum voor Democratie, DENK en De Vonk, de 
wethouder gevraagd of er meer ruimte voor stadslandbouw behouden kan blijven in de 
Lutkemeerpolder. Een ruime meerderheid van de Amsterdamse gemeenteraad schaart zich daarmee 
achter het voorstel om meer grond in de polder te bestemmen voor (stads)landbouw. 

In afwachting van het antwoord zou het een steun in de rug van de gemeenteraad zijn wanneer 
Provinciale Staten zich hierbij aansluiten: de Provincie is immers medeaandeelhouder van de 
Schiphol Area Development Company n.v. (SADC), die de Lutkemeerpolder wil transformeren naar 
een cluster van distributiecentra. 

 

Het behandeldoel 

De fractie van de Partij voor de Dieren vraagt de commissie om zich hierover richting de 
Gedeputeerde uit te spreken, zodat zij de boodschap kan overbrengen bij de SADC. 

 

Nadere toelichting onderwerp: 

In het verleden is er in Provinciale Staten al enkele malen aandacht gevraagd voor het behoud van de 
landbouw in de laatste vruchtbare zeekleipolder van Amsterdam, maar telkens werd verwezen naar 
de rol van Amsterdam. Pas als daar mogelijkheden zouden worden gezien voor behoud van (een deel 
van) de landbouwgrond in de Lutkemeerpolder, zou de provincie zich daar eventueel bij kunnen 
aansluiten richting SADC. Behalve dat de Amsterdamse raad zich hier nu actief in opstelt, zijn er nog 
enkele andere argumenten om nog eens goed naar de zaak te kijken. 

 

1 Een verzoek tot het verplaatsen van een ingekomen stuk van de C- naar de B-agenda kan 
zodra deze op de Lijst ingekomen stukken staat. 



 

   
 

Het loopt nog niet echt storm met de verhuur. De hal van Proptimize in de Lutkemeerpolder, de hal 
die binnenkort wordt opgeleverd, is nog maar voor een heel klein deel verhuurd en er komt geen af- 
en oprit van de A5, waardoor het verkeer over bestaande infrastructuur z’n weg zal moeten vinden. 
Behalve de aanleg van een nieuwe rotonde richting de A9 door bestaand bebouwd gebied liggen er 
geen verkeersplannen klaar. 

Naast de bijdrage van Voedselpark Amsterdam aan de maatschappelijke, ecologische en 
economische uitdagingen in Amsterdam Nieuw-West die geschetst worden in de bij de stukken 
gevoegde Sociale Paragraaf Voedselpark Amsterdam zouden dit genoeg argumenten zijn om richting 
SADC uit te spreken dat ook de Provincie Noord-Holland een meerwaarde ziet in het behouden van 
zoveel mogelijk hectares (stads)landbouw in de Lutkemeerpolder. 


